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استان فارساستان فارس

کازرون

دیدار مسئولان دستگاه قضا 
با فرمانده انتظامی کازرون 
به مناسبت هفته انتظامی

رئیس دادگستری و دادستان کازرون به مناسبت هفته انتظامی 
با فرمانده انتظامی این شهرستان دیدار کردند.

فارس،  پلیس  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
اینکه  بیان  با  این دیدار  انصاری در  حجت الاسلام والمسلمین 
مردم دار  و  مقتدر  حاضر  حال  در  کازرون  شهرستان  پلیس 
است، بیان کرد: شخصیت پلیس شخصیتی بااقتدار است و با 
اخلاق و رفتار خوب و همچنین تعامل با مردم در ماموریت ها 

موفق خواهد بود.
فرمانده  زراعتیان«  »اسماعیل  سرهنگ  دیدار  این  پایان  در 
تعامل  و  مطلوب  عملکرد  از  تقدیر  ضمن  کازرون  انتظامی 
سازنده پلیس با دستگاه قضایی، افزود: همکاری و تعامل هر 
چه بیشتر پلیس و دستگاه قضا، آثار و برکات مفیدی دارد 
که بدون تردید خروجی آن موجب خدمت رسانی بهتر به 

مردم و رضایت حداکثری آحاد جامعه می شود.

بیضا

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا 
خبر داد؛

برداشت لوبیا از سطح 150 هکتار 
از مزارع بیضا

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا از برداشت انواع لوبیا 
در سطح 150 هکتار از مزارع کشاورزی این شهرستان خبر 
داد و گفت:: لوبیا سبز، سفید، قرمز، چیتی و چشم بلبلی از 

جمله ارقام لوبیاهای کشت شده در سطح شهرستان هستند. 
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان بیضا، صدیقه مویدی اظهار کرد: 
کار برداشت لوبیا از اواخر شهریور ماه سال جاری آغاز شد 

و تا اوایل آبان ماه ادامه دارد.
وی پیش بینی کرد: بیش از 300 تن انواع لوبیا از این میزان 

سطح زیر کشت برداشت و روانه بازار مصرف شود.
مویدی تصریح کرد: برداشت این حبوبات شامل دو مرحله 
برش دستی و جداسازی مکانیزه دانه توسط کمباین است که 

موجب افزایش هزینه های کارگری برداشت می شود.
به گفته او 25 درصد مزارع لوبیا به روش نشتی و 75 درصد 
به روش تیپ و بارانی آبیاری می شوند که تأثیر زیادی بر 

مصرف بهینه آب کشاورزی شهرستان دارد.
بالای  افزوده  ارزش  و  قیمت  کرد:  بیان  مسئول  مقام  این 
محصول، دوره رشدی کوتاه و استفاده از آن به عنوان کشت 
دوم سبب رغبت کشاورزان به کشت این محصول شده است.

مهر

دیدار امام جمعه مهر 
با فرمانده انتظامی شهرستان

امام جمعه مهر با حضور در دفتر فرماندهی، از عملکرد پلیس 
این شهرستان تقدیر و تشکر کرد.

فارس،  پلیس  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش   به 
حجت الاسلام و المسلمین  علیرضا صفار در این جلسه بیان 
کرد: حضور مقتدرانه پلیس در جامعه مایه آرامش و امنیت 

روانی مردم و احساس ناامنی برای مجرمان است.
انتظامی  کارکنان  روزی  شبانه  از خدمات  تقدیر  وی ضمن 
که  است  دشواری  بسیار  کار  امنیت  حفظ  گفت:  مهر، 
کارکنان انتظامی با تلاش شبانه روزی به خوبی از عهده این 
شهروندان  به  مطلوب  خدمات رسانی  در جهت  خطیر  وظیفه 

بر آمده اند.

فیروزآباد

دیدار معاون سازمان آتش نشانی 
فیروزآباد با فرمانده انتظامی

به مناسبت هفته انتظامی، معاون سازمان آتش نشانی فیروزآباد 
به اتفاق کارکنان تحت امر خود با حضور در ستاد فرماندهی، 

با فرمانده انتظامی این شهرستان دیدار کرد.
عباس  فارس،  پلیس  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 

افشاری در این دیدار ضمن تبریک هفته انتظامی از زحمات 
همچنین  و  تشکر  امنیت  حفظ  و  ایجاد  در  پلیس  کارکنان 
از  سازمان  دو  این  گرفته  خوب صورت  تعاملات  خاطر  به 

فرمانده انتظامی این شهرستان تقدیر کرد.

استان بوشهراستان بوشهر

خط و نشان رئیس کل دادگستری 
بوشهر برای مسئولان وظیفه نشناس

 
استان بوشهر گفت: در بحث حقوق  رئیس کل دادگستری 
به  مسئولی  هر  چنانچه  و  نداریم  تعارفی  هیچکس  با  عامه 
وظایف قانونی خویش عمل نکند طبق قانون با وی برخورد 

خواهد شد
به گزارش ایلنا، مهدی مهرانگیز در نشست با فعالین و مجمع 
اظهار  بوشهر  استان  از منکر  نهی  به معروف و  امر  رهروان 
کرده ام  اعلام  بوشهر  استان  سراسر  دادستان های  به  کرد: 
و  نامه ها  و  کنند  پیدا  ورود  باید  عامه  حقوق  به  نسبت  که 
گزارش های واصله نیز حکایت از ورود دادستان ها به مسائلی 
نظیر مشکلات جاده ها، بیمارستان ها، مدارس و هرجا که با 

حقوق عامه مرتبط است دارد.
وی افزود: مردم شریف استان بوشهر خط قرمز من هستند و 
از هیچ قاضی این را نخواهم پذیرفت که درب اتاقش روی 

مردم بسته باشد یا با مردم رفتار بدی داشته باشد.
رئیس کل دادگستری استان بوشهر تصریح کرد: مردم مداری 
مهم ترین اولویت دستگاه قضایی است و برای انتصابات اولین 
با  ملاک من گزینش قضات مردم مدار و کسانی بوده که 

مردم بتوانند تعامل داشته باشند.
نامه نگاری های  عامه  حقوق  راستای  در  داد:  ادامه  مهرانگیز 
متعددی با شخص رئیس جمهور و مدیران داشته ام به عنوان 
بوشهر  استان  به  جمهور  رئیس  اخیر  سفر  جریان  در  مثال 
موضوع پرداخت نکردن حقوق آلایندگی به مدت یک سال 
و نیم به شرکت گاز را مطرح و پیگیر شدم یا در بحث سفر 
لنج دارهای استان با ایشان صحبت کردم که به مدت ۶ ماه 
است که این قشر حتی یک سفر نرفته اند و این در صورتی 
سفرهای  همین  لنج دارها  زندگی  گذران  راه  تنها  که  است 

دریایی است.
اول  سفر  برای  اجازه  پیگیری ها  همین  با  کرد:  عنوان  وی 
لنج دارها اعلام و ابراز نظر موافق برای سفر دوم نیز گردیده 

است.
رئیس کل دادگستری استان بوشهر با اشاره به موضوع مفاسد 
اقتصادی، گفت: همانطور که نظر مقام معظم رهبری و رئیس 
قوه قضاییه برخورد قاطع با فساد است دستگاه قضایی استان 

نیز در این راستا تمام تلاش خود را بکار می گیرد.
مهرانگیز بیان کرد: قوه قضاییه آخرین مرحله مبارزه با فساد 
است و نهادهای نظارتی باید به طور مستمر به وظایف قانونی 

خویش عمل کنند.
بیشتر  دادرسی  اطاله  گفت:  دادرسی  اطاله  درخصوص  وی 
نیروی  کمبود  و  پرونده ها  ورودی  بالای  حجم  از  ناشی 
انسانی است ولی تمام تلاش ما برای رسیدن به زمان مناسب 
رسیدگی است که از زمان شروع به کار اینجانب در استان 
به  را  مسن  پرونده  هزار   1۴ حدود  سال  یک  مدت  ظرف 
سرانجام رسانده ایم که این حجم رسیدگی برای استان بوشهر 
کلیه  به زودی  است  این  بر  سعی  و  می باشد  بالایی  تعداد 

پرونده های مسن را تعیین تکلیف کنیم.
شده  مطرح  سؤال  به  بوشهر  استان  دادگستری  کل  رئیس 
درخصوص صدور اسناد بخش آب پخش و هلیله و بندرگاه 
اسناد  بحث صدور  به  قضا  دستگاه  این خصوص  در  گفت: 
برای بخش آب پخش دشتستان و هلیله و بندرگاه شهرستان 

بوشهر ورود کرده و اسنادی نیز صادر شده است.
منطقه ویژه در  بیان کرد: در مورد 13 روستا در  مهرانگیز 
شهرستان عسلویه که موات اعلام کرده بودند نیز با گذاشتن 
در  چه  و  استان  سطح  در  چه  مداوم  پیگیری های  و  وقت 
سطح کشور توانستیم مشکل اسناد مردم این روستاها را حل 
کنیم که پس از نقشه برداری از مسئولین ذیربط قول مساعد 
گرفته ایم که این 13 روستا را از موات خارج کنند که با این 
مشکل  عسلویه  در شهرستان  فقط  نفر  هزار   10 اقدام حدود 
اسناد مالکیت آنها حل می شود.وی اهمیت امر به معروف را 
با حدیثی از امام حسین علیه السلام بیان کرد و گفت: فلسفه 
قیام خویش حضرت امام حسین )ع( امر به معروف و نهی از 
منکر و اصلاح امت جدش بیان فرمودند و با اشاره به وجود 
احادیث متعدد مبنی بر اینکه اگر کسانی که وظیفه شان امر 
به معروف و نهی از منکر است به وظیفه خویش عمل نکنند 

بدترین افراد بر آنها حکومت خواهند کرد.
مهرانگیز امر به معروف را دارای شرایطی دانست و افزود: 
آمر به معروف باید خودش معروف و منکر را بشناسد و باید 

شرایط را در نظر بگیرد.
رئیس کل دادگستری استان بوشهر با اشاره به لزوم در نظر 
گرفتن شرایط و مکان و زمان امر به معروف گفت: آمر به 
معروف و ناهی از منکر باید زمان و مکان و شرایط را برای 

امر به معروف در نظر بگیرد.

سرپرست مدیریت امور اراضی استان بوشهر

بیش از ۳1هزار هکتار 
از مساحت اراضی استان بوشهر 

تعیین تکلیف شد
گفت: بوشهر  استان  اراضی  امور  مدیریت   سرپرست 
مساحت  از  هکتار   ۴25 و  هزار   31 مساحت  به  پلاک   10
اراضی این استان پس از بررسی در کمیته تفسیر عکس های 

هوایی استان تعیین تکلیف شد.
رفع  کمیسیون  نشست  در  مشایخی  احمد  مهر،  گزارش  به 
تداخلات استان بوشهر اظهار کرد: از این مقدار هفت هزار و 
15۹ هکتار اراضی غیر ملی و 2۴ هزار و 2۶۶ هکتار اراضی 
ملی تثبیت و نهایی شد که جهت اصلاح سوابق و نقشه ها به 
اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری و ثبت اسناد و املاک 

استان ابلاغ می شود.
رئیس کل دادگستری استان بوشهر نیز در این نشست گفت: 
به  نسبت  باید  برگ  تک  اسناد  صدور  اهمیت  به  توجه  با 
اجرای رفع تداخلات اراضی با همت مضاعف تسریع بخشید.
مهدی مهرانگیز افزود: با رفع هم پوشانی قوانین و مقررات 

موازی امکان صدور سند اراضی کشاورزی فراهم می شود.
وی یادآور شد: باتوجه به اینکه اسناد رسمی را نمی توان از 
و  مردم  خاطر  اطمینان  زمینه  سند  با صدور  انداخت،  اعتبار 

بخش دولتی فراهم می شود.
رئیس کل دادگستری استان بوشهر افزود: ما همانگونه که 
مدافع حقوق دولت هستیم باید مدافع حقوق مردم هم باشیم.

رفع  اجرای  ابتدای  از  که  آنجایی  از  کرد:  بیان  مهرانگیز 
تداخلات تاکنون حدود 12 هزار هکتار اراضی دارای تداخل 
به جای  است که  مردم  به  نوعی کمک  به  است  آزاد شده 
آزادسازی  جهت  دادگاه  و  قضائی  مراجع  طریق  از  اینکه 
رفع  کمیسیون  در  کند  اقدام  خود  تداخل  دارای  اراضی 

تداخلات این مهم محقق شده است.
پایان اجرای رفع تداخلات  تا  استان  ادامه داد: در  مهرانگیز 
کار زیادی مانده است و باید در جهت تسریع رفع تداخلات 

تلاش مضاعفی داشته باشیم.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

استاندار هرمزگان:

هرمزگان به ۴۶00 کلاس درس 
نیاز دارد

 
سیزدهم  دولت  ابتدای  از  اینکه  اشاره  با  هرمزگان  استاندار 
تاکنون 2 هزار کلاس درس در این استان احداث شده است، 

گفت: این استان به ۴۶00 کلاس درس دیگر هم نیاز دارد.
به گزارش خبرنگار ایسنا، مهدی دوستی در آیین گلریزان 
با حضور  که  هرمزگان  آموزشی  فضاهای  تجهیز  و  احداث 
کشور  مدارس  تجهیز  و  توسعه  نوسازی،  سازمان  رییس 
برگزار شد، اظهار کرد: در حال حاضر حدود 2 هزار کلاس 
نیز  کلاس  هزار   2 حدود  و  استان  کمبودهای  جزو  درس 

تخریبی است.
به  باید  نیز  درس  ۶00 کلاس  اینکه حدود  به  اشاره  با  وی 
حوزه  در  که  خوبی  اتفاق  کرد:  بیان  شود،  اضافه  مدارس 
مدرسه سازی استان افتاد این بود که ما از احداث سالی 500 

کلاس درس به ساخت یک هزار کلاس درس رسیدیم.
از  قدردانی  با  هرمزگان  پرورش  و  آموزش  شورای  رئیس 
قلمداد  عاشقانه  و  مدرسه سازی  حوزه  در  خیران  تلاش های 
آموزش  اصل  مهم ترین  کرد:  اظهار  آن ها،  اقدامات  کردن 
انگیزه  فرهنگی  قشر  این  اگر  و  هستند  معلمان  پرورش،  و 
مطلوبی  نتایج  کسب  شاهد  باشند  داشته  را  کافی  احترام  و 

خواهیم بود.
دوستی ابراز کرد: اصلی ترین کار این است که نقشه آموزشی 
هرمزگان را با نقشه توسعه صنعتی استان انطباق دهیم و توسعه 

آموزشی را همگام با توسعه صنعت پیش ببریم.
وی تاکید کرد: در نقشه توسعه آموزشی استان، دانشکده های 
علوم پزشکی شرق و غرب هرمزگان، دانشکده نفت و شیمی، 
پیراپزشکی  دانشکده  هرمزگان،  دانشگاه  دریایی  پردیس 
در  امیرکبیر  دانشگاه  در  جدید  رشته های  فعال سازی  و 

دستورکار قرار گرفته است.
با رییس  نیز جلسه ای  نماینده عالی دولت یادآور شد: اخیر 
نخستین  تا  هستیم  در تلاش  و  داشتیم  تکنیک  پلی  دانشگاه 
راه اندازی  هرمزگان  استان  در  را  فولاد  تخصصی  دانشکده 
کنیم. وی در پایان با اشاره به احداث شهر جدید خلیج فارس، 
یک  خلیج فارس،  جدید  شهر  طراحی  در  کرد:  خاطرنشان 
زون آموزشی دیده ایم و بسیار علاقه مند هستیم بخش دریا، 
متالوژی یا پالایش دانشگاه های مطرح کشور مانند دانشگاه 
منتقل  هرمزگان  استان  به  شریف  صنعتی  دانشگاه  و  تهران 

شود.

رئیس اداره آموزش و مشارکت های مردمی 
اداره کل حفاظت محیط زیست هرمزگان:

مهمترین رویکردِ ۷0 »خانه  محیط 
زیست« هرمزگان، فرهنگ سازی است

کل  اداره  مردمی  مشارکت های  و  آموزش  اداره  رئیس 
و  فرهنگ سازی  گفت:  هرمزگان  زیست  محیط  حفاظت 
انسجام فکری و عملی و افزایش مطالبه گری مهمترین محور 

فعالیت و رویکرد 70 خانه محیط زیست هرمزگان است.
مطهره عابدینی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: نخستین 
خانه محیط زیست هرمزگان سال گذشته و همزمان با روز 
جهانی تالاب ها )13 بهمن( با هدف مردمی سازی فعالیت های 
زیست محیطی راه اندازی شد و در این مدت تعداد آنها به 70 

خانه رسیده است.
زیست  محیط  خانه های  راه اندازی  برای  داد:  ادامه  وی 
ساز  زمینه  و  داشته  همکاری  مختلفی  نهادهای  هرمزگان 
و  آموزش  همراهی  به  می توان  که  شده اند  آنها  گستردگی 
اداره  نوجوانان،  پرورش، کانون پرورش فکری کودکان و 
تبلیغات  سازمان  هرمزگان،  دانشگاه  کتابخانه ها،  امور  کل 
اسلامی، کانون مساجد، سازمان فرهنگی ورزشی شهرداری، 
سازمان سما، فرودگاه بندرعباس، سازمان های مردم نهاد، اداره 
ورزش و جوانان، اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی، پالایشگاه 

نفت بندرعباس و پالایشگاه نفت آفتاب اشاره کرد.
وی ادامه داد: ارزیابی ها نشان می دهد از 70 خانه محیط زیست 

یاد شده، ۴1 فعالیت ۴1 خانه در سطح »خیلی خوب« است.
مانند  نمادین  برنامه های  کارگاه ها،  برگزاری  مسئول  این 
پارچه ای  کیسه های  توزیع  و  طبیعت  و  ساحل  پاکسازی 
جایگزین پلاستیک را بخشی از برنامه های اجرا شده خانه های 
محیط زیست در راستای آموزش و فرهنگ سازی اعلام کرد.
عابدینی از راه اندازی سامانه خانه های محیط زیست به عنوان 
با  اضافه کرد:  و  برد  نام  اجرا  در دست  برنامه های  از  یکی 
امکان آموزش های مجازی به صورت  این سامانه  راه اندازی 
مسابقات  مانند  برنامه هایی  و  می شود  فراهم  برخط  و  وبینار 
و جشنواره های محیط زیستی در آن پیش بینی شده که در 
کمک  زیست  محیط  خانه های  جامع  مدیریت  به  مجموع 

می کند.

استان خوزستاناستان خوزستان

در نشست شورای برنامه ریزی و توسعه 
استان خوزستان مطرح شد؛

احداث سکونتگاه های ساحلی 
جدید در خوزستان

 
استاندار خوزستان گفت: ساخت 5 شهر ساحلی در خوزستان 
پیشنهاد شده است که نظرات کارشناسی راجع به این موضوع 
در نشست شورای برنامه ریزی استان مطرح شد؛ از جمله این 
که این 5 شهر در یک یا دو نقطه متمرکز شوند که بنا شد 
بیشتر  بررسی  مورد  دیگر  کارگروه های  و  کمیسیون ها  در 

قرار گیرد.
برنامه ریزی  شورای  نشست  در  علی اکبرحسینی محراب 
صنعتی،  اقتصادی،  طرح های  کرد:  اظهار  استان  توسعه  و 
کشاورزی و خدماتی که قبلًا در کمیسیون های مختلف مورد 
بررسی قرار گرفته است در شورای برنامه ریزی استان مطرح 

می شود.
با  رابطه  در  طرح  تعدادی  نیز  جلسه  این  در  افزود:  وی 
مرغداری، نهالستان، کشاورزی، شیلات و سایر بخش ها مورد 

بررسی قرار گرفت و به تصویب رسید.
حسینی محراب اظهار کرد: گروه مشاورین راه و شهرسازی 
برای  خود  پیشنهادی  طرح  ارائه  به  نشست  این  در  نیز 
نظر  طبق  پرداختند.  خوزستان  در  ساحلی  شهرهای  ساخت 
جنوبی  نوار  در  ساحلی  شهرهای  شده  مقرر  سیزدهم  دولت 
و شمالی کشور به عنوان سکونتگاه های جدید ساخته شوند 
و مطابق برنامه ریزی صورت گرفته این شهرهای ساحلی بر 
اساس شاخص هایی همچون جمعیت و فعالیت های اقتصادی 
خواهند شکل  است  دریامحور  آن  از  برخی  که  تجاری   و 

گرفت.
استاندار خوزستان ادامه داد: بدین منظور در خوزستان ساخت 
5 شهر پیشنهاد شده است که نظرات کارشناسی راجع به این 
موضوع مطرح شد از جمله اینکه این 5 شهر در یک یا دو 
نقطه متمرکز شوند که بنا شد در کمیسیون ها و کارگروه های 

دیگر مورد بررسی بیشتر قرار گیرد.
استانداری خوزستان، در نشست  از  نقل  به  ایسنا  به گزارش 
امروز شورای برنامه ریزی و توسعه استان تعدادی از طرح های 
تائید شده در کارگروه زیربنایی مطرح شد که از بین آن ها 
شامل یک طرح گردشگری، یک طرح کشتارگاه  ۸ طرح 
تصویب  به  کشاورزی  تبدیلی  صنایع  طرح   ۶ و   صنعتی 

رسید.

مدیر امور اراضی سازمان جهاد کشاورزی 
خوزستان:

سامانه پنجره واحد مدیریت زمین 
در خوزستان راه اندازی شد

مدیر امور اراضی سازمان جهاد کشاورزی خوزستان گفت: 
از  پیشگیری  منظور  به  زمین  مدیریت  واحد  پنجره  سامانه 
تخلفات و تعرض به اراضی خوزستان در استان راه اندازی شد.
خوزستان  اراضی  امور  مدیر  میرقائد  سراج الدین  جهان شیر 
مدیریت  واحد  پنجره  سامانه  راه اندازی  جلسه  برگزاری  از 
با حضور معاون اجتماعی  زمین به صورت ویدئو کنفرانس 
و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضائیه، دبیر ستاد هماهنگی 
مبارزه با مفاسد اقتصادی، رئیس سازمان فناوری اطلاعات و 
ارتباطات و رئیس سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور 
و به صورت حضوری با حضور رئیس کل دادگستری، معاون 
سایر  و  اراضی  امور  مدیر  استان،  جرم  وقوع  از  پیشگیری 

دستگاه ها در محل دادگستری استان خبر داد.
دهقانی رئیس کل دادگستری خوزستان در این جلسه ضمن 
مدیریت  واحد  پنجره  سامانه  ضرورت  و  اهمیت  بر  تاکید 
زمین گفت: هدف از سامانه، پیشگیری از تخلفات و تعرض 

به اراضی است.
از جهاد کشاورزی خوزستان، وی  نقل  به  مهر،  به گزارش 
اراضی  از  صیانت  و  حفاظت  در  متولی  دستگاه های  افزود: 
مسئولیت سنگینی بر عهده دارند که انتظار می رود با اجرایی 
و  صیانت  حفاظت،  نحو  بهترین  به  سامانه  فعالیت  و  شدن 

بهره وری از کاربرد زمین را داشته باشیم.
دهقانی ادامه داد: ما به نیابت از بیت المال امین اراضی جهت 
از  حفاظت  جهت  تلاش  که  هستیم  آینده  و  کنونی  نسل 
غیرمجاز  تصرفات  و  کاربری  تغییر  از  جلوگیری  و  اراضی 
و در صورت لزوم، استفاده از قوای قهریه به منظور کاهش 
متولی  دستگاه های  همه  مهم  اهداف  از  قضایی  پرونده های 

است.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

مدیر کل ارتباطات و فناوری اطلاعات  
کهگیلویه و بویراحمد خبر داد؛

دسترسی ۲۳0خانواده روستایی
 دیگر کهگیلویه وبویراحمد 

به شبکه ملی اطلاعات

 

مدیر کل ارتباطات و فناوری اطلاعات کهگیلویه و بویراحمد 
امام زاده  روستای  ارتباطی  سایت  از  بهره برداری  با  گفت: 
خانوارهای  کهگیلویه  شهرستان  مرکزی  بخش  پهلوان 
روستای آدرکان و دم مهد نیز به شبکه ملی اطلاعات وصل 

شده اند.
سید محمود رادمنش در گفت وگو با ایرنا اظهار داشت: با 
بهره برداری از این طرح بیش از 230 خانوار با جمعیتی بالغ 
بر ۹50 نفر با اتصال به شبکه ملی اطلاعات، از پوشش مطلوب 

صوت و اینترنت پرسرعت برخوردار شدند.
وی بیان کرد: بالغ بر ۶5 میلیارد ریال از محل اعتبارات ملی 

وزارت ارتباطات برای اجرای این طرح هزینه شد.
این  خانوار   20 بالای  روستای   10۶ کرد:  تصریح  رادمنش 
برخوردار  پرسرعت  اینترنت  از  سیزدهم  دولت  در  استان 

شده اند و 1۸ روستای دیگر هم در حال اجراست.
بر اساس آخرین آمارها، جمعیت استان بیش از 723 هزار 

نفر است.
در  پرسرعت  اینترنت  مشترک   752 و  هزار   5۹۴ از  بیش 

استان کهگیلویه و بویراحمد وجود دارد.
اینترنت پرسرعت روستاهای  به  اتصال  میانگین  به تفکیک 
درصد،   2۸/۹0 باشت  شهرستان  روستاهای  شامل  استان 
 ۶5/۹5 چرام  درصد،   ۹1 بهمئی  درصد،   5/۹5 بویراحمد 
درصد، دنا ۹0 درصد، کهگیلویه ۹۴ درصد، گچساران 15/۹۶ 
درصد و روستاهای شهرستان لنده 12/۹۴ درصد به اینترنت 

پرسرعت متصل شده اند.
که  دارد  سکنه  دارای  روستای   ۶۴3 هزارو  یک  استان  این 
تعداد  دارند.  جمعیت  خانوار   20 از  بیش  آن  روستای   721
روستاهای متصل به اینترنت پهن باند استان ۸27 روستاست.

خبر/علی جعفری: مدیر جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت از آغاز 
برداشت چغندر قند از سطح 1270 هکتار از مزارع این شهرستان خبر 

داد.
ایزابلا،  پیرولا،  استفاده شامل  ارقام مورد  اینکه  بیان  با  امیریان  منصور 
تاریخ  به  با توجه  برداشت  افزود: کار  است،  اورسلینا  ناگونا و  سمنتا، 

کشت مزارع، تا پایان آبان ماه ادامه دارد.

ایشان افزود: متوسط عملکرد چغندر قند در شهرستان ۶0 تن در هکتار 
می باشد و پیش بینی می گردد بیش از 7۶ هزار تن چغندر قند از مزارع 

شهرستان تولید گردد.
امیریان اظهار کرد: محصول تولیدی توسط کشاورزان این شهرستان به 
کارخانه های قند مرودشت و کوار تحویل داده می شود و خرید محصول 

به صورت تضمینی، توسط کارخانه های قند انجام می شود.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت خبر داد؛
آغاز برداشت چغندر قند از مزارع شهرستان مرودشت


